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Giallorossi wciąż nie mogą znaleźć stałej formy. Tak jak po wygranych z

Ceseną i Napoli, zespół powrócił do słabej gry, tak było i teraz. Po

zwycięstwach z Sassuolo i Genoą podopieczni Garcii przegrali, w słabym

stylu, z Milanem. Rozczarowania nie krył po meczu Walter Sabatini. 

 

Sabatini dla Rai Sport

Brzydka Roma.

- Słaba pierwsza połowa. Ogromne rozczarowanie dla wszystkich, również dla

piłkarzy, którzy będą mieli czas na refleksję.

 

Co się zmienia w kwestii drugiego miejsca?

- To bardzo poważne niepowodzenie, które skazuje nas na wygranie wszystkich

meczów, które pozostały. Jednak żeby to zrobić potrzeba innej mentalności. W

ostatnich meczach spisywaliśmy się dobrze, musimy wrócić do tej mentalności.

 

Nainggolan odejdzie?

- Nie, to jedna z hipotez. Są trzy możliwości. Procentowa możliwość, że odejdzie jest

bardzo niska. Naszą ideą jest jego zatrzymanie.

Sabatini dla Mediaset

Postawa, która cofa was o kilka tygodni.

- Odwróciliśmy klepsydrę w nieoczekiwany sposób. Druga połowa była lepsza, to

poważna porażka, która komplikuje naszą drogę. Wszyscy powinniśmy zrobić

więcej, zwłaszcza piłkarze.

 

Zostaną podjęte działania?

- Nie chodzi o działania, a o decyzje, które powinny pomóc drużynie. Rozmawialiśmy

z trenerem i zobaczymy tej nocy.
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Zamknięte zgrupowanie?

- To jedna z hipotez, ale to przecież nie tak, że dzięki zgrupowaniom wygrywa się

mecze, byłoby zbyt łatwo. Być może trzeba między sobą porozmawiać, aby

powiedzieć, że nie ma drogi ucieczki: celem jest Liga Mistrzów. Skomplikowaliśmy

swoją drogę i musimy wygrać trzy mecze.

Wyjaśnienie wpadek?

- Nieprzewidywalne sytuacje, gdybyśmy mieli wyjaśnienie, nie trzeba byłoby

interweniować. Są trzy mecze do wygrania.

 

Gol Destro boli?

- Boli bardzo, gdyż jest to bramka rywala. Destro to chłopak, dla którego chcemy

dobrze. Jeśli ktoś miał nam strzelić bramkę, to lepiej, że zrobił to on.

 

Co było dziś wieczorem problemem?

- Milan znalazł odpowiednie środki zapobiegawcze i byliśmy wyłączeni z gry.

Zapłaciliśmy ogromny rachunek.

 

Wejście Tottiego?

- Gdy Totti wchodzi na boisko, wszyscy mamy nadzieję, że dobrze zagra. To dla nas

przywilej, gdy jest dostępny.

 

Garcia był bardzo zły, tak jak ty. Oczekiwaliście więcej?

- Wszyscy oczekiwali więcej, również piłkarze. Gra przeciwko Milanowi na San Siro

powinna wykrzesać dobre zagrania.

 

Sabatini dla Sky Sport

Hipoteza zgrupowania?
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- Jest taka możliwość, porozmawiamy w nocy z trenerem, aby wspomóc zespół,

który wymaga odświeżenia i musi pamiętać, że gramy o istotny cel, którego nie

osiągnie się w ten sposób.

Niektórzy gracze znikają w boiskowej walce.

- Pjanic wyszedł na boisko w niepewnej kondycji, tak jak inni, jednak nie może

zostać wyjęty spod odpowiedzialności, gdy gra się przeciwko Milanowi i w związku z

celem, który mamy do osiągnięcia.

 

Stara Roma pozostała tylko ideą: musicie wymazać wspomnienia?

- To może być handicap w głowie piłkarzy. Przypominam wam, że byli fantastyczni w

pierwszych miesiącach tego sezonu. Potem nieco spadliśmy z formą, trochę ją

odzyskaliśmy i teraz, dzisiejszy występ, muszę powiedzieć, że jest naprawdę

niepokojący.
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